
 

Zápisnica  zo zasadnutia 

VÝBORU   MESTSKEJ ČASTI SEVER TRENČÍN 
uskutočneného dňa 9. marca 2023 

v priestoroch KS Kubrá – Kubrica (spojený výbor) 
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Garant komisie : Lucia Kebísková  

Ostatní prítomní : Mgr. Zdeno Marousek – mestská polícia Trenčín 

   Ing. Gabriela Vanková – vedúca útvaru majetku mesta 

             Ján Korienek – vedúci útvaru investícií 

   Ing. Roman Jaroš – riaditeľ MHSL    

Program: 

1. Úvod 

2. Majetkové prevody 

3. Harmonogram zasadnutí SEVER 

4. Oznámenie Verejná vyhláška o začatí územ. konania a nariadenie ústneho pojednávania 

„Samoobslužná autoumyváreň Trenčín“ 

5. Informácia o investičných akciách v mestskej časti SEVER 

6. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia 

7. Nové požiadavky občanov a poslancov 

8. Rôzne, diskusia 

9. Záver 

 

K JEDNOTLIVÝM BODOM PROGRAMU: 

 

1. ÚVOD :  

• Predseda VMČ SEVER Mgr. Miloslav Baco privítal prítomných členov VMČ a ostatných 

prítomných nakoľko v tomto roku sa prvý krát konal výbor v KS Kubrá poďakoval p. Brezanovej 

za úvodné slovo a predstavil poslancov za mestskú časť SEVER, ktorí pôsobili doteraz a novú 

kolegyňu  Mgr. Mišákovú. Zároveň ospravedlnil poslanca JUDr. Smolku, ktorý sa vopred 

ospravedlnil. Skonštatoval, že výbor je uznášania schopný, prítomní boli 6 členovia. Následne 

prečítal body programu a vyzval prítomných poslancov k doplneniu bodu programu.  

• Poslanec p. Bystrický navrhol ako nový bod č. 3 zmenu Harmonogramu zasadnutí pre rok 2023 

kde navrhuje uviesť zmenu, aby sa 07.12.23  konal aspoň jeden výbor v KS Kubrica. 

• Predseda p.Baco navrhol doplniť ako nový bod č. 4 Výstavbu samoobslužnej autoumyvárne v 

časti  Opatová. 

• Predseda p.Baco ďalej navrhol doplniť ako nový bod č. 5 Investičné akcie mestskej časti SEVER. 

• Predseda následne vyzval prítomných poslancov k hlasovaniu o tomto programe. 

 

Prítomní členovia VMČ SEVER:   

 Predseda výboru 

Mgr. Miloslav Baco 

 Členovia výboru:  

Mgr. Kamil Bystrický     Ing. Miloš Mičega  

Mgr. Martin Petrík      Ing. Ladislav Matejka 

Mgr. Zuzana Mišáková, DiS.art 

 
 

Neprítomní členovia:   

JUDr: Martin Smolka - ospravedlnený 
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Uznesenie 08/03/23: VMČ SEVER schvaľuje program rokovania tak ako bol navrhnutý. 

HLASOVANIE :  

Za : 6  Proti : 0     Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené.  

 

2. MAJETKOVÉ PREVODY :  

 

1/ UMM žiada VMČ SEVER o vyjadrenie k predaju nehnuteľnosti – pozemku v k.ú. Kubrá, 

novovytvorená C-KN parc. č. 1806/2 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 53 m2, odčlenená 

geometrickým plánom č. 43621457-05-23 z pôvodnej E-KN parc. č. 2757/11 ostatná plocha 

evidovanej na LV č.1 ako vlastník Mesto Trenčín v podiele 1/1-ina, pre Ing. Karola Hlaváča a Ing. 

Janu Hlaváčovú, za účelom majetkovoprávneho vysporiadania a scelenia dlhodobo užívaného 

pozemku. Ide o pozemok na ul. Kubranská nachádzajúci sa za oplotením rodinného domu 

v podielovom spoluvlastníctve žiadateľov. Pozemok vo vlastníctve Mesta Trenčín je kupujúcimi 

dlhodobo užívaný a oplotený, slúži ako prístup na pozemok C-KN parc. č. 1806/1, ktorý tvorí súčasť 

s nehnuteľnosťami vo vlastníctve žiadateľov. Daný pozemok je pre Mesto Trenčín, ako aj pre tretie 

osoby nevyužiteľný. 

 

Uznesenie 09/03/23: VMČ SEVER schvaľuje žiadosť k predaju nehnuteľností – pozemku v k.ú. Kubrá, 

pre Ing. Karola Hlaváča a Ing. Janu Hlaváčovú tak ako nám bol predložený. 

HLASOVANIE :  

Za : 6  Proti : 0  Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

2/ MHSL žiada VMČ SEVER o stanovisko k nasledovným prenájmom: 

 

A. k zámeru organizácie prenajať časti pozemkov nachádzajúcich sa v areáli letného kúpaliska 

na Ostrove za účelom umiestnenia vlastných predajných zariadení určených na predaj občerstvenia, 

nápojov, mrazených výrobkov a na poskytovanie služieb - zábavných atrakcií. 

 

1.) Prenájom časti pozemku v areáli letného kúpaliska A. 

Prenájom časti pozemku parc.č. C KN 1560/2, 1560/21, zastavaná plocha a nádvorie v k.ú. Trenčín  

za účelom umiestnenia vlastného uzamykateľného (kovového, dreveného, plachtového) predajného 

zariadenia určeného na predaj mrazených balených výrobkov a nebalenej zmrzliny bez možnosti 

predaja nápojov o celkovej výmere 16 m² nachádzajúceho sa v časti pri šatniach „ŽENY“.  

 

 

2.) Prenájom pozemku v areáli letného kúpaliska B. 

Prenájom časti pozemku parc. č. C KN 1560/3, zastavaná plocha a nádvorie v k.ú. Trenčín, za účelom 

umiestnenia vlastného zariadenia - automatu, určeného na predaj rýchleho občerstvenia – ovocných 

štiav o výmere 1,50 m², nachádzajúceho sa v časti pri vstupnej bráne pri šatniach „MUŽI“.  

 

 

3.) Prenájom pozemku v areáli letného kúpaliska D. 

Prenájom časti pozemku parc. č. C KN 1560/4, zastavaná plocha a nádvorie v k.ú. Trenčín za účelom 

umiestnenia vlastného zariadenia na prevádzku doplnkových zábavných atrakcií napr. bungee 
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jumping, trampolína atď. o celkovej výmere 60 m², nachádzajúceho sa v časti pri vstupnej bráne pri 

šatniach „ŽENY“.  

 

 

4.) Prenájom pozemku v areáli letného kúpaliska E. 

Prenájom časti pozemku parc. č. C KN 1070, zastavaná plocha a nádvorie v k.ú. Zamarovce za účelom 

umiestnenia vlastného zariadenia na prevádzku doplnkových vodných atrakcií napr. vodný futbal 

a pod. o celkovej výmere 160 m², nachádzajúceho sa v časti pri vstupnej bráne pri šatniach „MUŽI“.  

 

Všetky v zmysle majetkového prevodu zo dňa 17.02.2023 pod číslom MHSL/2023. 

 

Predseda p. Baco otvoril diskusiu k tomuto majetkovému prevodu. 

 

• poslanec p. Petrík sa spýtal či sa berie deň kedy sa otvorí plaváreň alebo kedy predajca 

otvorí....nato mu riaditeľ MHSL p. Jaroš odpovedal, že ak je otvorená plaváreň viac ako 3 

hod. tak sa počíta prevádzkový deň, musí otvoriť...p. Petrík sa ešte spýtal, čo ak neotvorí je 

odcestovaný či mu účtujeme ten deň keď máme otvorené... p. Jaroš odpovedal, že tam sú 

zmluvné sankcie....on tam ide nato, aby zarábal, je povinný tam prísť a otvoriť. 

 

Uznesenie 10/03/23: VMČ SEVER odporúča prenájom časti pozemkov v areáli Letného kúpaliska 

bod 1 A v zmysle návrhu zo dňa 17.02.2023 tak ako nám bol predložený. 

HLASOVANIE :  

Za : 6  Proti : 0  Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

Uznesenie 11/03/23: VMČ SEVER odporúča prenájom časti pozemkov v areáli Letného kúpaliska 

bod 2 B v zmysle návrhu zo dňa 17.02.2023 tak ako nám bol predložený.  

HLASOVANIE :  

Za : 6  Proti : 0  Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

Uznesenie 12/03/23: VMČ SEVER odporúča prenájom časti pozemkov v areáli Letného kúpaliska 

bod 3 D v zmysle návrhu zo dňa 17.02.2023  tak ako nám bol predložený. 

HLASOVANIE :  

Za : 6  Proti : 0  Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

Uznesenie 13/03/23: VMČ SEVER odporúča prenájom časti pozemkov v areáli Letného kúpaliska 

bod 4 E v zmysle návrhu zo dňa 17.02.2023 tak ako nám bol predložený. 

HLASOVANIE :  

Za : 6  Proti : 0  Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené. 
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• Riaditeľ MHSL p. Jaroš následne prešiel do časti B tohto materiálu. 
 

 

B. k žiadosti občianskeho združenia UNIPLÁŽ týkajúcej sa prenájmu plochy v areáli letného 

kúpaliska na Ostrove. 

 

Dňa 20.04.2021 Mesto Trenčín v zast. Mestským hospodárstvom a správou lesov, m.r.o., Trenčín ako 

prenajímateľ uzatvorilo s občianskym združením UNIPLÁŽ, o.z. ako nájomcom so sídlom 

Hurbanova 1571/37, Trenčín, IČO: 50 404 679 (ďalej len „UNIPLÁŽ, o.z. “) Nájomnú zmluvu a 

zmluvu o budúcej kúpnej zmluve č. 110/26020/2021 (ďalej len „Zmluva“). Zmluva nadobudla 

účinnosť 22.04.2021. Podmienky uzatvorenia nájomnej zmluvy boli schválené uznesením č. 838 na 

MsZ dňa 7.4.2021. Predmetom Zmluvy je záväzok prenajímateľa prenechať nájomcovi do dočasného 

užívania časť pozemku – novovytvorenú parcelu registra C-KN parc. č. 1070/2, druh pozemku: 

zastavaná plocha a nádvorie, k. ú. Zamarovce, o výmere 2039 m2, ktorá bola odčlenená geometrickým 

plánom č. 44566727-106/2020, vyhotoveným dňa 16.11.2020, úradne overeným Okresným úradom 

Trenčín, katastrálnym odborom dňa 01.12.2020 (ďalej len „predmet nájmu“), za účelom vybudovania 

športového areálu pre plážové športy so zázemím na predmete nájmu, a tiež za účelom 

prevádzkovania a užívania športového areálu po dobu trvania tejto Zmluvy nájomcom na dobu 20 

rokov, s realizáciou I. fázy v termíne do 1.5.2022. Termín dokončenia I. fázy bol na základe 

objektívnych dôvodov zmenený do 31.7.2022 Dodatkom č. 1 k predmetnej zmluve a schválený 

uznesením č. 1190 na MsZ dňa 23.3.2022. Nájomca sa v zmysle platnej zmluvy zaviazal po celú dobu 

prevádzky letného kúpaliska v Trenčíne, za účelom vstupu návštevníkov kúpaliska, umožniť vstup na 

ihrisko určené pre plážový volejbal počas prevádzkových hodín letného kúpaliska. 

 

V roku 2022 nájomca UNIPLÁŽ, o.z. požiadal prenajímateľa o udelenie výnimky z povinnosti 

nájomcu uvedenej v článku VI. ods. 3 Zmluvy, podľa ktorej je nájomca o.i. povinný po celú dobu 

trvania Zmluvy v čase prevádzky Letného kúpaliska umožniť bezplatné užívanie jedného určeného 

ihriska na plážový volejbal návštevníkom Letného kúpaliska v Trenčíne, a to za účelom organizácie 

významných športových podujatí v športom areáli v rozsahu troch víkendov na konkrétne podujatia. 

Nakoľko sa jednalo o celoslovenské podujatia a turnaje s medzinárodnou účasťou a podujatia boli 

prínosom pre prezentáciu mesta Trenčín a rozvoj plážových športov bol uzatvorený Dodatok č. 2 

k predmetnej  zmluve a schválený uznesením č. 1311 na MsZ dňa 22.6.2022. 

 

Nájomca Unipláž o.z. zaslal dňa 14.2.2023 organizácii ďalšiu písomnú žiadosť: 

1.) ktorou trvalo žiada pre každú letnú sezónu umožniť využitie celého areálu na organizáciu 

športových podujatí v rozsahu 6 dní počas víkendov s tým, že areál by v tom čase nebol 

prístupný pre návštevníkov letného kúpaliska. Nájomca navrhuje oznámiť prenajímateľovi 

presné termíny konania sa podujatí najneskôr 2 týždne pred termínom otvorenia sezóny 

letného kúpaliska. 

Keďže termín otvorenia je pohyblivý, ako prenajímateľ navrhujeme stanoviť pevný termín oznámenia 

konania sa podujatí vždy do 31.5. kalendárneho roka. 

2.) a ktorou žiada o posun termínu na realizáciu II. fázy športového areálu v súlade s článkom 

2, bod 3b) Zmluvy do 31.12.2027, čo predstavuje posun z pôvodného termínu realizácie, 
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ktorý bol v zmluve stanovený na 31.12.2025 a ktorý bude zhodný so založením 

mládežníckeho klubu. Nájomca odôvodňuje svoju žiadosť neistou energetickou situáciou 

a tým vzniku potreby dlhšej prípravy viacerých alternatív vykurovania plánovanej 

nafukovacej haly z investičného a prevádzkového hľadiska, tak ako uvádza v žiadosti. 

 

Predseda p. Baco otvoril diskusiu k tomuto materiálu, časti B. 

 

• Poslanec p. Mičega sa spýtal, ktoré dni to boli minulý rok, ktoré tam nemohli ísť návštevníci 

kúpaliska si zašportovať ... p. Jaroš odpovedal, že to boli dni cez víkend od júla do augusta.  

P. Mičega sa spýtal koľko dní bola otvorená plaváreň... p. Jaroš odpovedal, že to bolo, myslí 

72 dní... nato ešte p. Mičega podotkol, že dostali zadarmo pozemok a dostali zadarmo zázemie  

za podmienky, aby umožnili zadarmo púšťať ľudí..... z troch podmienok žiadajú  prvú zrušiť, 

druhu nestihli, tretiu odkladajú.... p. Baco sa vyjadril, že je rád, že tam je toto občianske 

združenie.... p. Mičega sa spýtal či vyberajú vstupné ..... aký je tam režim...p. Jaroš odpovedal, 

že zadarmo je to pre tých, ktorí sú v rámci kúpaliska, ktorí majú zaplatený vstup.....mesto to 

nechcelo predať......p. Matejka sa spýtal koľko je tam vstupné na tie ihriská ...p. Jaroš 

odpovedal, že nevie.....p. Mišáková sa spýtala či bola dajaká sťažnosť od návštevníkov 

plavárne, že nemohli ísť na tieto ihriská, nato p. Jaroš odpovedal, že nemali takúto sťažnosť, 

prvé dni tam ani ľudia nechodili hrávať a sú dni kedy tam nikto nechodí hrávať...o.z. UNIPLÁŽ 

nezakazuje vstupu do tohto priestoru.... p.Mičega spomenul, že v minulosti kritizoval tento 

projekt.... je tam problém s parkovaním...my tam dáme niečo zadarmo bez toho, aby mali oni 

povinnosť vybudovať čo i len jedno miesto......p. Petrík sa vyjadril, že 72 dni bola otvorená 

plaváreň minulý rok mínus 6 dní je, že 66 dni mohli ľudia využívať toto ihrisko, mohli 

hrávať...platili si toto ihrisko?...keď chcú ísť hrať, je to voľné?  p. Jaroš odpovedal, že to je 

voľné..... p. Petrík si nemyslí, že to je niečo zlé, že skôr si myslí,  že keby sa tam zriadila 3, 4 

pokladňa, že to je skôr problém ako parkovanie... dostať sa na plaváreň. P. Mičega spomenul, 

že vie čo tam bolo keď dostavali plaváreň ukrojili nám z plavárne.....zmenšili rozptylovú 

plochu.... P. Matejka sa spýtal či bude tá hala po celom čo bude prekryté...p. Jaroš odpovedal, 

že celé nie, že len jedno ihrisko jedna plocha. p. Matejka sa spýtal či energie si budú platiť 

oni... p. Jaroš odpovedal, že všetko si platia....p. Bystricky len podotkol výňatok zo zápisnice 

komisie športu, ktorá toto komunikovala priamo zo zástupcami Ing. Hrickom a Ing. Jantom z 

o.z. UNIPLÁŽ. Jemu tu títo ľudia chýbajú nechápe prečo neboli k tomuto majetkovému 

prevodu prizvaní. Rád by sa pozrel na znalecky posudok a rad by sa s nimi stretol a položil im 

zopár otázok .....dáva teda návrh uznesenia, aby sa prijalo uznesenie, že výbor žiada pozvať 

Ing. Hricka a Ing. Jantu z o.z UNIPLÁŽ na prerokovanie tohto bodu za osobnej účasti týchto 

dvoch pánov. P. Matejka súhlasí s p. Bystrickým.... v debate k tejto téme pokračovali  ďalej. 

 

Uznesenie 14/03/23: Výbor VMČ SEVER berie na vedomie predložený materiál a žiada MHSL pozvať 

zástupcov o.z. UNIPLÁŽ na osobné stretnutie k prerokovanému bodu a odprezentovanie, a aby bol 

doplnený znalecký posudok k tomuto materiálu na najbližšie VMČ. 

HLASOVANIE : 

Za : 6  Proti : 0  Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené. 
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3. HARMONOGRAM ZASADNUTÍ NA ROK 2023 

 

• Poslanec  p. Bystricky bol dotazovaný občanmi, ktorí bývajú v Kubrici, aby sa aspoň jeden 

výbor konal v Kubrici, tak si dovoľuje navrhnúť zmenu v harmonograme, ktorý sa schvaľoval, 

aby sa 07.12.23 spojený výbor Kubrá - Kubrica konal v KS Kubrica. 

 

• Poslanec p. Mičega sa vyjadril, že si pamätá, že ho najviac mrzelo keď prišiel do Kubrice a 

nikto tam z Kubrice neprišiel, prekvapuje ho tento návrh.....p. Bystrický si uvedomuje, že tam 

návštevnosť bola minimálna, bol dotazovaný, len tlmočí požiadavky občanov. P. Baco súhlasí, 

že boli tam pravidelne a skôr tam prišiel občan zo Sihote, z Opatovej, z Pred Pola... je toho 

názoru, že občan z Kubrice skôr príde do Kubrej. Môžeme to pre tento rok vyskúšať. P. Mičega  

podotkol či kvôli VMČ v decembri bude vykurované. P. Petrík sa vyjadril, že sa zdrží pri 

tomto hlasovaní... tak ako bolo povedané ľudia tam nechodia a keď áno prídu z okolitých častí 

a tá Kubrá od Kubrice nie je ďaleko od seba. P. Baco dodal, že vieme kedykoľvek zvolať 

mimoriadny výbor...p. Mišáková dodala, že tam je to leto, že možno budú výbory a tam sa to 

môže vtedy spraviť....ak bude letný spravme to v Kubrici.....  

 

 

Uznesenie 15/03/23: VMČ SEVER schvaľuje návrh na zmenu Harmonogramu zasadnutí VMČ 

SEVER aby termín 07.12.23 bol v KS Kubrica tak ako nám bol predložený. 

HLASOVANIE :  

Za : 1  Proti : 5  Zdržal sa : 0 

Uznesenie nebolo schválené. 

 

Debata pokračovala ďalej s riešením jedného termínu pre Kubricu a to v lete. 

 

• Predseda p. Baco dal návrh na nový termín konania zasadnutia v KS Kubrica a to 06.07.2023. 

 

 

Uznesenie 16/03/23: VMČ SEVER schvaľuje návrh na nový termín zasadnutia v KS Kubrici  a to 

06.07.2023 tak ako nám bol predložený. 

HLASOVANIE :  

Za : 6  Proti : 0  Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

4. OZNÁMENIE Verejná vyhláška o začatí územ. konania a nariadenie ústneho 

pojednávania „Samoobslužná autoumyváreň Trenčín“ 

 

• Predseda p. Baco: obyvatelia sa na neho obrátili že dostali do schránok oznámenie kde majiteľ 

pozemku v blízkosti benzínovej pumpy REAL K s.r.o, plánuje vybudovať samoobslužnú 

Autoumyváreň. Spomenul, že zostal z toho prekvapený lebo táto spoločnosť už žiadala pred 

dvoma alebo troma rokmi  o zmenu územného plánu, vtedy sme sa uzniesli že nesúhlasíme z 

touto zmenou a bolo nám vyhovené. Teraz prišla žiadosť, že tento zámer plánujú zrealizovať 

.....podľa jeho informácii keď volal na stavebný úrad, územný plán povoľuje výstavbu tejto 

umyvárne a nepotrebujú ani zmenu územného plánu..... p. Občianka sa vyjadrila za ul. Mníšna 

Niva, že bola účastníkom a jednalo sa stále o to iste miesto a nechápe prečo je tam parcelne 

číslo iné keď to nikdy nežiadali na inom mieste nemali ani kde, nerozumie tomu....výrazne to 

zhorši podmienky na bývanie ..... p. Baco uviedol že súhlasí s občiankou. P. Vanková z 

majetku mesta sa vyjadrila, že stavebníkom je iná firma.... cez pozemok REAL K bude 
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zabezpečený prístup, mesto je tam dotknutý vlastník tento projekt odsúhlasil útvar mobility z 

pohľadu napojenia na miestnu komunikáciu.... pamätá si, že sa má chodiť cez spoločnosť 

REAL K ale nie je pripravená takže nevie. Spomenula, že môže zabezpečiť stretnutie na útvare 

mobility, aby sa dozvedeli ako je to plánovane..... p. Baco dodal, že to zaradí do komisie živ. 

prostredia, dopravy, investícii a územ. plánovania a pozve p. Hartmanna a stretli by sa lebo 

tiež si nevie predstaviť tu dopravu....p. Občan spomenul, že tam majú chodník ktorý spája 

Nivu s Mníšnou ulicou a nie je vypriadaný majetkovo. P. Vanková k tomu dodala, že veľa 

chodníkov nie je vypriadaných....p. Mičega sa vyjadril, že už bude neskoro ak príde na VMČ 

na schválenie majetkový prevod a podľa § 3 ods.1 písm. e) vyhlášky 453/2000 Z.z. na základe 

tohto paragrafu ustanovenia - vyhlášky v spojení so stavebným zákonom nemôže byť vydané 

územné  rozhodnutie bez súhlasu mesta,..... nie zmluvy to príde až v stavebnom konaní .....my 

poslanci tento súhlas teraz neovplyvníme my až následne majetkový prevod... ak vy dáte na 

majetkovom oddelení na meste teraz súhlas s užívaním pozemku, ktorý je nevyhnutný na 

vydanie územného rozhodnutia, tomu stavebníkovi vzniká už právo pokračovať ďalej v 

stavebnom konaní .... to už je neskoro keď to príde na rokovanie zastupiteľstva.... poslanec 

ďalej dodal,  že súhlas ak bol vydaný v rámci územného konania treba pýtať naspäť a najskôr 

prerokovať poslanci až potom nech dá mesto súhlas.....Debata pokračovala ďalej  ohľadne 

autoumyvárne... 

 

• Poslanec p. Mičega predniesol návrh na uznesenie, že VMČ SEVER žiada predložiť 

projektovú dokumentáciu na najbližšie rokovanie s tým, že žiada mesto, aby nevydalo súhlas 

k vydaniu územného rozhodnutia podľa § 3 ods. 1 písm. e) vyhlášky č. 453/2000 Z.z. 

 

 

Uznesenie 17/03/23: VMČ SEVER žiada predložiť PD na najbližšie rokovanie s tým, že žiada mesto, 

aby nevydalo súhlas k vydaniu územ. rozhodnutia podľa §3 ods. 1 písm. e) vyhlášky č. 453/2000 Z.z. 

tak ako nám bol predložený. 

HLASOVANIE :  

Za : 6  Proti : 0  Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

5. INVESTIČNÉ AKCIE VMČ SEVER 

 

• p. Korienek vedúci útvaru investícii sa dostavil predstaviť investičné akcie, ktoré sa plánujú 

realizovať, ktoré už aj prebiehajú.  Predstavil projektové dokumentácie, ktoré sú v začiatočnej 

fáze.  

 

Zoznam investičných akcii: 

 

Projektové dokumentácie: 

Kúpalisko - Športový areál- realizačný projekt 

Priechod pre chodcov - Zimný štadión CSS 

Zimný štadión - fotovoltika 
 
Krytá plaváreň - fotovoltika  

Rekonštrukcia plyn.kotolne na krytej plavárni  
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Záchytné parkovisko Pred Poľom 

Nábrežná ulica 

 

Realizácie: 

Podchod pri Hoteli Elizabeth 

Chodníky ul. Golianova 

Priechod pre chodcov - konečná Armádna - Sibírska 

Vyvýšený priechod pri zimnom štadióne ul.Považská (od Magnusu) 

MŠ Považská - Rekonštrukcia strechy 

Zimný štadión - fotovoltika 

Krytá plaváreň - fotovoltika 

Rekonštrukcia plynovej kotolne na krytej plavárni  

Detské ihrisko Hríbik 

Inkluzívne ihrisko "Rodinkovo" v parku Gen.M.R.Štefánika 

Revitalizácia vnútrobloku Pádivec  

Zelené pľúca mesta - Revitalizácia verejného priestoru Považská, TN  

Rekonštrukcia oporného múru Kubranská 210 

 

 

• p. poslanec Petrík sa spýtal na priechod pri zimnom štadióne či nebude vyvýšený mostík? ak 

by sa predĺžil, aby autobus vyšiel a zišiel...p. Korienek na to odpovedal, že tam nebude 

vyvýšený mostík, že to  je otázka skôr na dopravný inšpektorát..... p. Petrík sa ešte spýtal či je 

možné to preveriť. Či by bol dlhší na celú dĺžku štadióna.... 

• Občianka sa spýtala ohľadne Pádivca asi rok a pol dozadu sa na nich mesto obrátilo písomne 

.....že v rámci revitalizácie ihriska by chceli, aby tá stena, ktorá je otočená do ulice bola zelená, 

občania vydali nesúhlasné stanovisko nikto im nato neodpovedal...navrhovali, že keď chce 

mesto – projektant, aby sa ta stena riešila farebne ako fasádou, skúsenosť zo zelenou stenou už 

majú vysadil sa divý vinič a narúšal omietky ....bol tam riadny chodník, ale keď sa urobilo toto 

ihrisko dala sa tam dlažba a ten chodník sa spojil a v tej spodnej chodbe garáži stojí voda ako 

je spodný nájazd žiadali x krát, aby sa ten chodník zúžil alebo aby sa nasypali kamene aby tam 

bol odtok a zaujíma ju teda ako sa rieši ten chodník a tá fasáda...P. Korienek odpovedal, že ta 

fasáda ostala ako bola a že môžu pozrieť pri realizácii zaizolovanie..... p. Bystrický dodal keby 

mohla byť  tabuľka s investičnými akciami súčasťou zápisnice nech je zverejnená vo 

výveskách.   p. Mičega hovoril, že sa na Pádivci zrezávali stromy, hrajú sa tam deti nie sú 

zarovnané tie pne...p. Korienek povedal, že to da do požiadaviek, aby to upravili,  hneď to 

možno neohradia....  p. Mičega sa vyjadril k projektu kúpaliska, že z toho čo vidí, že nám 

ostane plaváreň mestská len bazénová časť s dlažbou a jediná zeleň ostane tam  kde sa nebude 

dať využívať na oddychové účely.... Debata pokračovala ďalej ohľadne investičných akciách. 
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6. ODPOVEDE NA POŽIADAVKY OBČANOV A  POSLANCOV Z  MINULÉHO 

OBDOBIA: 

 

 

• Mgr. Baco  z tohto bodu prešiel priamo do bodu č. 7 z dôvodu účasti niektorých občanov, aby 

predniesli svoje nové požiadavky. 

 

 

7. NOVÉ POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV: 

 

Predseda Mgr. Baco udelil slovo prítomným občanom. 

 

 

• požiadavky občanov: 

 

1930: občianka + poslanci: Kým príde INFO do schránky, požadujú, aby bola informácia o 

zasadnutiach  VMČ SEVER uverejnená aspoň 2 mesiace skôr, s tým že bude uvedený dátum a miesto 

kde sa koná. 

     

 

1931: občianka:  lokalita Pádivec, v garáži stojí voda ako je spodný nájazd do garáží, nedá sa zúžiť 

chodník prípadne dosypať kamene? 

 

 

1932: občan: býva na ulici pred Polom 369/11  

1. žiada, aby bol upravený chodník ako sa stavia bytovka - rozšírený o 1m ku vchodu.... 

2. z druhej strany vysoký obrubník - žiada sklopiť obrubníky, pre vozičkárov urobiť nájazd.  

3. vedľa bytovky sú autá na blate, práši sa tam, bude sa riešiť tá cesta upravením a parkovacími 

miestami? (popri garážam) 

 

 

1933: občianka:  

V Kubrej pri lekárni ihrisko - či by sa nedala vymeniť šmýkaľka za väčšiu najlepšie plastovú nakoľko 

sa dieťa šmykne len do polovice na tej pôvodnej takú  aj pre staršie deti a preliezku, lezecké prvky 

pre 3,4,5, ročné . 

V Kubrej chodník pri lekárni, deti čo chodia okolo kostola  a po tej ceste od lekárne ten chodník je v 

strašnom stave ci by ho mesto nemohlo vyasfaltovať, rozpadá sa. 

 

 

1934: občianka: požiadavka zaslaná mailom: Som obyvateľka Pádivého ul.v Trenčíne od roku 1984. 

Potešilo nás , keď v r. 2008 otvorili ihrisko Pádivec. V okolí ihriska do r.2022 vyrástlo mnoho zelene, 

ktorá nás obyvateľov chráni a teší zároveň. Pýtam sa preto / a nielen ja /, prečo od r.2022 až po 

súčasnosť , bolo v tejto lokalite vypílených cca 17 zdravých stromov a niekoľko kríkov? 23.2-24.2 

padal jeden strom za druhým....a my sme sa z balkónov prizerali a kládli si otázku , prečo ? Máme 

toľko kyslíka , že si to môžeme dovoliť ? Tu sa natíska zasa odpoveď : O nás ,bez nás...To že ihrisko 

a jeho okolie je neudržované vidíme všetci. Max.sa pokosí .Stromy stačilo obrezať a nie úplne 

zlikvidovať. Žiadam písomné vyjadrenie na čí pokyn sa toto realizovalo . Ďakujem Vránová Emília 
 
 

Z rokovania odišiel poslanec p. Matejka a poslanec p. Mičega o 18:07 hod. 
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1935: občianka: V kultúrnom dome v Kubrej im chýba smetiak na papier a pýtajú sa či im bude 

dodaný. 

 

1936: občianka: vchod do školy ZŠ Kubranská a aj vstup Kultúrne stredisko Kubrá, keď prší je tam 

barina treba spraviť trativod do zeme.   

 

 

1937: občianka: 1. križovatka J. Fabu a J. Derku zrkadlo ešte jedno umiestniť. 

2.keď sa ide z Kubranskej na Podhoru nie je vidno z vrchu keď ide niekto, mŕtvy uhol, tiež umiestniť 

zrkadlo. 

 

• požiadavky poslancov: 

 

 

1938: poslanec p. Matejka: obrubníky pri kostole keby sa dali sklopiť z jednej z druhej strany a tak 

isto keď autá vchádzajú na parkovisko za zastávkou tak isto sklopiť. 

 

 

1939: poslanec p. Petrík: nadväzuje na požiadavku p. Bystrického z minulého zasadnutia kde oproti 

Obchodnej akademii sa zrušili 4 parkovacie miesta z dôvodu rozhľadu v križovatke, vytvorila sa 

cyklotrasa a ma odkonzultovane s p. Hartmannom, otvoriť tam dve polia, aby sa už s chodníka vedeli 

napojiť na tu cyklotrasu a prechádzali rovno na ňu. Poslanci za VMČ SEVER schválili návrh na 

zrušenie – rozobratie dvoch poli zábradlia zhruba v strede. 

 

 

Uznesenie 18/03/23: VMČ SEVER  schvaľuje návrh na odstránenie zábradlia pre napojenie cyklistov 

na cyklotrasu,  tak ako nám bol predložený. 

HLASOVANIE :  

Za : 4  Proti : 0  Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

1940: poslanec p. Baco:  pri dome Smútku zozadu vjazd či by sa nedal umiestniť stĺpik nakoľko  tam 

parkuje občan čo má vedľa nehnuteľnosť, má tam tri auta za sebou (vraky), boli tam aj mestský 

policajti nakoľko parkoval na zeleni. Pohrebná služba by mohla mat kľúčik na sklopenie. 

 

 

1941: poslanec p. Bystrický: Informoval správcov KS Kubrá, že mesto Trenčín pripravuje otvoriť 

diskusiu na tému správy všetkých kultúrnych stredísk na území mesta Trenčín a tak vyzval súčasných 

správcov KS Kubrá, aby svoje návrhy na zlepšenie  a zefektívnenie svojej činnosti zaslali písomne na 

emailové adresy členom VMČ sever. 

 

 

1942: poslanec p. Baco: Do MŠ Nivy žiadam doplniť resp. vymeniť piesok v pieskovisku 
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8. RÔZNE, DISKUSIA: 

 

 

9. ZÁVER: 

 

• Mgr. Baco ukončil výbor a poďakoval všetkým za účasť. 

• Ďalšie rokovanie výboru bude dňa 6. apríla 2023 v priestoroch SOŠ Pod Sokolicami.  

 

Čas trvania zasadnutia od 16:00 hod do 18:23 hod.  

 

 

 

 

Zapísala: Lucia Kebísková 

V Trenčíne, dňa 09.03.2023 

 

 

 

 

 

Mgr. Miloslav Baco 

Predseda VMČ SEVER 

          


